
     

 
Protokoll styremøte/-seminar i FO Vestfold og Telemark 

Tid:  Tirsdag 14.5 kl 10.00 til onsdag 15.5 kl 16.00  

Sted: Holmen Fjordhotell, Slemmestadveien 64, 1394 Nesbru 

 

Dagsorden: 

Tirs. 14.5   

10.00-11.00 Bli kjent aktivitet 

11.00-12.30  Digitalt innspillsmøte om kompetanse i barnevernet   
  (se epost som er vedlagt) 

12.30-13.30 Lunsj 

13.30-15.30 Kommunikasjonsstrategi og påvirkning media/SoMe 

16.00-18.00 Styrekurs  

19.00  Middag 

 

Ons. 15.5  

09.00-10.00 Profesjonsarbeid 

10.00-11.30 Profesjonsutvalget  

10.00-11.30  Arbeid med debatthefte til LO-kongressen (vedlagt)           
   (gjelder styremedlemmer og varaer som ikke er del av prof.utv.)  

11.30-12.30 Lunsj 

12.30-16.00  Styresaker (se saksliste) 



 

 

 

Sak 30/24 Konstituering 
 
Tilstede: Monica Holtan, Joacim Heide Jacobsen, Silje Lyngmo Heien, Farshad 
Mohseni, Hege Kee Selnes-Johnsen, Karoline Wergeland Kaldråstøyl, Stein 
Ingebretsen, Arne Klindt, Christina Svalestuen Taraldsen, Kine Jansen Egge, Linda 
Pettersen, Torunn Brevei Steinsholt, Helgi Jonsson, Vidar Byholt og Kjell Arne Lie. 
 
Permisjoner: 
Kjell Arne Lie fra kl. 13.30 15.5 
Vidar 13.00-14.00 14.5, fra 10.00 og ut dagen 15.5 
Kine 10:00-11:00 15.5 
Helgi fra 14.00 15.5 
Linda fra 16.00 14.5 og ut dagen. 
 
Innkallingens lovlighet: Innkalling sendt ut 5.4.24 
 
Vedtak: Det er lovlig innkalt 
 
Saker til eventuelt:  
1. Bør FO sentralt innføre solidaritetsbevis? Sende henvendelse om det til LS? 
2. Innhold representantskap 4.6. 
 
Godkjenning av dagsorden og saksliste: Saksliste sendt ut 3.5.24 
 
Vedtak: Dagsorden og saksliste godkjennes.  
 
Valg av protokollunderskrivere: Farshad og Helgi  
 
 
Sak 31/24 Informasjon  
Profesjonspolitikk v/nestleder og profesjonsfaglig ansvarlige: Ønsker å finne noen 
aktiviteter å konsentrere seg om. 
 
Nytt fra studentene: Planlegger aktiviteter i fadderuka neste år. Spilt inn til LO om å 
dele ut eksamenspakker.  
 
Seniorutvalget v/leder av seniorutvalget: Seniorene har faste aktiviteter. To seniorer 
går ut av utvalget og to nye går inn. Disse blir formelt valgt på neste 
representantskap. Sommeravslutning i Telemark og i Vestfold. Utvalgsmøte 24.mai i 
Porsgrunn for å planlegge høsten. 
 
Internasjonalt utvalg: Det ble informert om våre solidaritetsbevis. Første møte etter 
årsmøtet var 24.april.  Deltagelse 1.mai under internasjonale paroler. Vi har sendt 
brev hvor vi ber om tilbakemelding fra FO sentralt vedrørende oppfølging av Ghirass 
barnekultursenter og fagforeningen for sosialarbeidere i Betlehem.  



 
Kvinnepolitisk utvalg: Planlegger å arrangere FOs kvinnekurs. 
 
 
Nytt fra avdelingen:  

• Deltakelse på karrieredagen på USN 10.4  

• Oppstart med kontrollkomiteen 17.4  

• Felles opplæring for nye AU’er 18.4 i Oslo (ansvar FO sentralt) 

• Møte med Fagforbundet Vestfold 22.4 

• Deltakelse i regionrådene i LO 

• Vi har en representant i LOfavørkomiteen (Monica Holtan) 

• Leserinnlegg i avisene om 1. mai  

• Deltakelse på 1.mai-arrangementer i begge fylker 

• Møte i samarbeidskomiteen mellom LO og AP, Monica Holtan sitter der.  
 
Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering. 
 
 
Sak 32/24 Landsstyresaker (LS) 
Fremgangsmåte for å finne landsstyredokumenter:  
Logg inn på Min Side -> Landsstyrepapirer -> LS-møte nr-2024.  
 
Sakspapirer til LS-møte 3-2024 kom 14. 5 på kvelden, men er ikke forberedt. Kort 
orientering om sakene fra forrige LS-møte (LS-møte 2/2024). Protokoll for LS-møte 
2/2024 ble sendt ut til dette møtet og refereres ikke ytterligere i styreprotokollen. 
 
Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering.   
 
 
Sak 33/24 Økonomi  
Gjennomgang av styrets ansvar for økonomi. Gjennomgang av hvilke inntekter og 
utgifter avdelingen har. De ulike formålsgruppene. Vi har tidligere fått mer OU-midler 
enn det som er vår andel, nå bruker andre avdelinger sine midler og vi kan derfor 
ikke regne med å få det samme fremover. Vi har muligheter for å skyve kjøp av fane 
frem i tid dersom det skulle bli nødvendig av hensyn til økonomien. 
Økonomiansvarlig Hege Selnes-Johnsen er borte en måned i sommer. Torunn B. 
Steinsholt vil godkjenne regninger i denne perioden. 
 
Vedtak: Styret tar gjennomgangen til orientering. 
 
 
Sak 34/24 Møteform i avdelingsstyret og representantskapet.  
Innledning: FOs tillitsvalgte i alle ledd skal kritisk vurdere bruk av reiser og fysisk 
møtevirksomhet. Det oppfordres til å vurdere bruk av digitale løsninger når det er 
mulig, og/eller velge klima- og miljøvennlige reisemåter dersom man skal møtes 
fysisk. På hvilken måte kan vår avdeling redusere klima- og miljøavtrykk ved 
møtevirksomhet, og når er det hensiktsmessig med fysiske versus digitale møter?  
 
Innspill: 



• Halvparten av styremøtene kan være digitale. 

• Representantskapsmøter er sjeldnere og bør derfor være fysiske. 

• Flere digitale møter, men ikke binde seg til annenhver, mer se an hva slags 
saker som skal opp. 

• Både miljømessige og økonomiske grunner til å ha flere digitale møter. 

• Heldagsmøter på teams kan være slitsomt. Permisjonsreglene binder oss noe 
i forhold til antall møter, så å øke antall møter for å kunne ha kortere møter 
kan bli problematisk. 

• Ønske om to dagers representantskapsmøter. 

• Mer fokus på de tillitsvalgte som er grunnlaget for å opprettholde 
organisasjonen. 

• Vi har brukt mye penger på profileringsartikler og dette ønsker vi å fortsette 
med da det bidrar til god synlighet og medlemmene føler seg verdsatt.  

• Mer samkjøring og bruk av kollektivtransport vil spare miljøet. Velge hoteller 
som ligger ved kollektivtransport. 

• Teamsmøter fungerer best i mindre møter hvor deltakere kjenner hverandre. 

• Hybridmøter er mer slitsomt enn rene digitale møter. 

• Dette bør være tema på representantskapet. 

• Bedre diskusjoner i fysiske møter. 

• Vi kan evaluere og endre på det vi forsøker underveis. 
 
 
Vedtak: Debatt og innspill tas til orientering 
 
 
Sak 35/24 Innspill til LO-kongress 2025 
Arbeid med debatthefte til LO-kongress 2025 tidligere samme ble lagt frem. Torunn 
orienterte om hvordan vi kan bli delegater og hvordan vi kan melde inn saker til LO-
kongressen. Hvilke forslag til LOs handlingsprogram 2025-2029 skal avdelingsstyret 
legge frem for representantskapet i junimøtet?  

• Det bør tilrettelegges for ulike livsfaser i arbeidslivet 

• Ivareta aleneboere 

• Tidlig innsats og sosialfaglig kompetanse inn i barnehage/skole 

• Kvinnedominerte yrker har etterslep på lønn og vi blir ikke prioritert når det 
gjelder sikkerhet på jobb.  

• Bedre yrkesskaderettigheter for emosjonelle belastninger 

• Universell offentlig velferd 

• Øremerkede midler til kommunene 

• Økte midler til kommunene 

• Beredskap handler om mer enn forsvar og mat, det handler også om f.eks å 
produsere medisiner selv. 

• Etterlyse mer konkretisering av hvordan LO har tenkt til å jobbe med det som 
står i debattheftet.  

• For mye henvisninger til kun AP. 

• Laget rundt barnet og ikke laget rundt eleven, det favner bredere. 
 

  
Vedtak: Debatt og innspill tas til orientering 
 



 
Sak 36/24 Pride i Vestfold og Telemark 2024 
Vi legger ut datoer for pridearrangementer på vår facebookside, og oppfordrer 
medlemmer og tillitsvalgte til å reise på dette. Liste med datoer for arrangementene 
sendes ut til de hovedtillitsvalgte. 
 
29.juni er prideparade i Oslo og man kan bli med på buss fra LO. 
 
Vedtak: Debatt og innspill tas til orientering 
 
Sak 37/24 Etiske retningslinjer  
Etiske retningslinjer for FO (vedlagt) skal være en støtte for alle tilknyttet 
organisasjonen og i ulike sammenhenger der man representerer FO. De er ment 
som hjelp og rettesnor for hvordan vi skal forholde oss til hverandre, medlemmene 
våre og samarbeidspartnere når vi utøver verv som tillitsvalgt i FO, representerer FO 
og når en har ansvar for arrangementer i FOs regi. Den enkelte er ansvarlig for å 
ivareta egen integritet og overholde FOs etiske retningslinjer. 
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering. Taushetserklæringer sendes ut til alle 
styremedlemmer, signeres og sendes tilbake.  
 
 
Sak 38/24 Valg av HMS ansvarlige  
I forrige styremøte ble Hege Selnes-Johnsen valgt til HMS-ansvarlig. I FO Vestfold 
og Telemark har man tidligere utpekt to styremedlemmer som har fått et spesielt 
ansvar for oppfølging av de frikjøpte tillitsvalgtes arbeidsmiljø. Det er derfor ønskelig 
at det velges en HMS-ansvarlig i tillegg til den som allerede er valgt.  
Ingen har meldt seg foreløpig. 
 
 
Sak 39/24 Møtedatoer  

• 4. juni  Representantskapsmøte  

• 17. sept  Styremøte   

• 28. okt  Styremøte  

• 19.-20.nov Representantskapsmøte 

• 12. des  Styremøte  
Avdelingsstyret er etter vedtektene pålagt å innkalle representantskapet til møte 
minst to ganger i året. Styret innkalles ved behov, men grunnet planlegging for 
styremedlemmer settes datoer i god tid.  
 
Vedtak: Datoer tas til etterretning.  
 
 
Sak 40/24 Eventuelt 
Soliaritetsbevis: Vi ønsker å oppfordre FO sentralt til å ha solidaritetsbevis til 
Ghirass. 
 
Vedtak: Vi spiller inn til FO sentralt at de bør bruke solidaritetsbevis som gaver 
 
Innspill representantskap 4.juni:  



• Årsturnus 

• Profesjonsrådet sentralt 

• Faktaarket vernepleier/sykepleier 

• Fagrettede ting til arbeidshverdagen, ikke nødvendigvis bare til tillitsvalgte 
 
 
 
 
 
Referent: Linda og Vidar 
 


